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1. Godkendelse af sidste referat 

 
Referatet fra bestyrelsesmødet den 12. maj 2010 blev godkendt og underskrevet. 
 
 
2. Planlægning Legeplads - plan 
 
Bestyrelsen har rekvireret en legepladsrapport udarbejdet af Frank Lassen, som er autoriseret le-
gepladsinspektør. Rapporten påpeger fejl og mangler ved stort set alle nuværende legeredskaber 
set i forhold til de gældende standarder. Legepladsen er formelt lovlig, idet der ikke var nogen 
standarder på tidspunktet for legepladsens opførelse, men bestyrelsen er af den opfattelse, at det 
moralsk er uforsvarligt, at lade de eksisterende legeredskaber bestå. Rapporten har kun styrket 
bestyrelsens holdning, som er, at legepladsen bør nedrives (også tovbanestativerne), og vi bør 
starte forfra med en nutidig og sikkerhedsmæssigt forsvarlig legeplads. Dette vil derfor også være 
bestyrelsens indstilling til den kommende generalforsamling. 
 
 
3. Energirapport udarbejdet af nr. 28 - plan 
 
I forbindelse med udskiftning af tag i nr. 28, har det været nødvendigt for at få kommunens god-
kendelse af dispensation fra krav om efterisolering at få udarbejdet en energirapport. Energirap-
porten er udarbejdet af en uvildig energikonsulent og har kostet 2.500 kr., som ejerne af nr. 28 i 
første omgang har betalt. 
 
En forespørgsel hos kommunen har bekræftet, at rapporten vil kunne bruges af alle husstande i 
Gartnerparken i forbindelse med udskiftning af tag. 
 
Ejerne af nr. 28 har derfor forespurgt bestyrelsen, om grundejerforeningen kunne være interesse-
ret i at købe rapporten og gøre den frit tilgængelig for alle husstande i Gartnerparken, således at 
hver enkelt husstand ikke selv skal udarbejde en lignende rapport eller betale for at anvende en 
kopi af rapporten fra nr. 28. 
 
Da Allan fra nr. 28 selv sidder i bestyrelsen, er punktet kun behandlet af formand og kasserer. 
Formanden og kassereren indstiller til generalforsamlingen, at nr. 28 godskrives 2.500 kr., og at 
rapporten gøres tilgængelig for alle i Garnerparken, f.eks. via hjemmesiden. 
 
 
4. Græsslåning - status 
 
Flere beboere i Gartnerparken har bemærket, at kvaliteten af græsslåningen på foreningens fæl-
lesarealer ikke har været tilfredsstillende i denne sæson. Torben har derfor meddelt Koray Diken 
fra nr. 24, at han ikke længere skal fortsætte med græsslåningsopgaven. Torben slår selv græsset 
næste gang, for at tjekke, om der skulle være problemer med græsslåmaskinen. 
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Hvis vi ikke kan finde en anden, der vil overtage, tager Torben selv tjansen resten af året. Bestyrel-
sen vil på den kommende generalforsamling spørge, om der er nogen, der er interesserede. Ellers 
kan man forestille sig en turnusordning mellem alle eller nogle husstande. Torben vil derudover 
undersøge, hvad kommunen skal have for at slå græsset for os. 
 
 
5. Økonomi – status 
 
Thomas fremlagde et foreløbigt regnskab for perioden 01.10.2009-30.09.2010, da regnskabsperi-
oden er ved at være slut, og der kun mangler få posteringer. Det foreløbige regnskab viser et over-
skud på ca. 3.700 kr. mod et budgetteret underskud på 3.000 kr. Resultatet er altså på dette tids-
punkt ca. 6.700 kr. bedre end forventet. Endeligt regnskab forelægges ved generalforsamlingen. 
 
 
6. Generalforsamling – plan 
 
Torben tjekker, at bookingen af lokale i Medborgerhuset er ok, nu da Medborgerhuset er lagt 
sammen med et par andre kulturhuse i kommunen. 
 
Bestyrelsen vil stille forslag om adgang til netbank for foreningens konti. Thomas udarbejder for-
slagets ordlyd til dagsordenen. 
 
Bestyrelsen vil også foreslå, at foreningens vedtægter gennemgås og revideres, så de svarer til 
virkeligheden. 
 
 
7. Eventuelt 
 
Intet. 
 
 
Næste møde er fastsat til den 26. oktober 2010 kl. 19.30 hos Allan. 
 

 
 
 
 
Referatet godkendt. 
 
 
 
 
 
______________________                _____________________                 ______________________ 
Torben Larsen-Jensen (formand)                   Thomas Pedersen (kasserer)                         Allan Larsen (Sekretær) 


